
 
 
 
 

 
 
  
 
  
  
  

Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 250114 
 
 
Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr,  Annika Johansson kassör, 
Fredrik Skoglund, Ann Christin Cachrimanidou och Efrem Cachrimanidis 
   

 
1. Dagordning godkänns. 

 
 

2. Föregående protokoll  
 Ordf går igenom föregående mötesprotokoll och kommenterar att den poängserie som  
 skulle startas upp är lite komplicerad att få till. Det har inte blivit så mycket spel under  
 julhelgen.Lamporna i taket är nu åtgärdade. Schackklubben spelade i söndags och det  
 blev en bra överlappning. Konfliktklubben har sagt upp sitt kontrakt och nu hämtat sina 
 saker. Under mötet lämnar en person in nyckeln. Efrem påtalar att det tycks vara ett  
 läckage i förrådet. Detta behöver kollas upp. Det finns ingen ny information om det  
 företag som behöver använda lokalen för matintag under ombyggnad i våningen  
 över.Ann Christin och Efrem har hämtat en stol från Borlänge. Den står nu vid   
 skrivbordet och Maria konstaterar att den känns hård.  
 

 
3. Ekonomi 

Annika redogör för föreningens ekonomi. Genomgång av resultatrapport och budget. 
Föreningen går med liten vinst. Justeringar i budget kommer att göras enligt det som 
framkommer under mötet..  
 
Chokladkakorna tar snart slut och det är nu dyrt att köpa in nya. Hur gör vi? Skall vi p g 
a höjda priser byta till annan vinst? Styrelsen enas om att fortsätta köpa in Marabou 100 
gr kakor fram till årsmötet och frågan tas upp där.  
 
 

4. Kursverksamhet 
Det finns ca 14 namn på en lista. Kursstart sker 23/1. Nya böcker är inköpta som 
medlemmar kan låna hem. Böckerna skall märkas upp.  
 



5. Budget 
 Det är i budget en beräknad förlust på 6.200,-. Små justeringar görs vilket medför något 
 större underskott. Inga förändringar föreslås avseende medlemsavgifter.  
 
 Annika lämnar mynt i påse 100,- till alla i styrelsen som sedan skall sätta in 100,-  
 vardera på föreningens konto som hjälp med hantering av växelkassa.. 

 
6. Förberedelser inför årsmötet 

Årsmötet genomförs den 1 mars 2025. Frågor att ta upp på årsmötet: chokladkakor alt 
andra priser, poängserien. I samband med årsmötet bjuder föreningen medlemmarna på 
lunch. Ann Christin och Maria ansvarar. Gunnar kommer att skriva en årsberättelse. 
 

7. Övriga frågor 
 Ann Christin påtalar att vi behöver ha partnerförmedlare som är kända. Maria och  
 Ann-christin tar på sig upgiften.Vi behöver göra lite nytta i lokalen och en arbetsdag  
 föreslås till 250322.  Detta bör även tas upp på årsmötet. 

 
 

 Nästa möte 14/1 
 
 Sekreterare    Ordförande 

 
 
    Maria Hols André   Gunnar Tunkrans     


